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Graag wil ik u informeren over de laatste ontwikkelingen bij de realisatie van het Kennis- en 
Expertisecentrum (KEC) passend onderwijs in De Vaandel-Zuid. 
 
Nieuwe partner 
Zoals bekend zijn we al enige tijd bezig met Heliomare en Aloysius om te komen tot afspraken 
over de realisatie van een Kennis- en Expertisecentrum (KEC) passend onderwijs in De Vaandel-
Zuid. 
Enig maanden geleden heeft VierTaal bij ons haar interesse kenbaar gemaakt om te participeren 
in het proces in De Vaandel-Zuid om te komen tot een Expertisecentrum Passend Onderwijs. 
Stichting VierTaal vormt het bestuur van (o.a.) de Burgemeester de Wildeschool en het Viertaal 
College in Schagen. Deze scholen verzorgen speciaal onderwijs aan kinderen met een auditieve 
en/of communicatieve beperking (voorheel cluster 2 genoemd). De Burgemeester de Wildeschool 
richt zich op het SO (kinderen van 4 tot en met 12 jaar), het VierTaal College op het VSO 
(kinderen in de leeftijd 12+). 
We hebben het verzoek van VierTaal besproken met onze partners Heliomare en Aloysius en 
geconcludeerd dat de samenwerking met VierTaal meerwaarde en synergie kan opleveren. Er 
ontstaat op die manier een centrum, dat de kennis en de expertise in huis heeft om bijna alle 
leerlingen die extra zorg nodig hebben te ondersteunen, op de reguliere school of in het KEC zelf. 
Niet alleen voor Heerhugowaard, maar voor de hele regio een prachtige aanvulling op het 
onderwijspalet.  
Wij hebben naar VierTaal dan ook laten weten dat zij volwaardige partner kunnen zijn in het 
proces. Wel hebben we aangegeven dat het proces zich in een cruciale fase bevindt, waarbij we 
ons geen tijdverlies kunnen permitteren. VierTaal heeft daarvoor begrip en respecteert de 
uitgangspunten die we al met Heliomare en Aloysius hebben vastgelegd.  
 
Stand van zaken 
 De inspanningen van partijen zijn er op gericht om de intentieovereenkomst uit te werken naar 
een samenwerkingsovereenkomst. We zijn daarbij momenteel hard aan het werk om te komen 
tot een financieel kader. Wij hebben recentelijk een eerste aanbod aan de drie partijen gedaan, 
op basis waarvan zij nu hun businesscase aan het doorrekenen zijn.  
Ander onderdeel van het aanbod is de investering van onze kant in de infrastructuur in De 
Vaandel Zuid, om daarmee de ontwikkeling van het gebied mogelijk te maken. Dit uiteraard onder 
voorwaarde dat u als raad in het kader van de besluitvorming over de Voorjaarsnota hiermee 
akkoord zal gaan.  
Uiteindelijk streven we er naar om in het derde kwartaal van dit jaar tot besluitvorming te komen 
met de drie genoemde partijen. 
 
Ontwikkelstrategie 
 
In de tussentijd hebben we in het verlengde van de door de raad vastgestelde ontwikkelstrategie 
voor De Vaandel met onze partners een eerste sessie gehad om de ontwikkeling van De Vaandel 
Zuid ruimtelijk vorm te geven. Deze ontwerpsessie, onder leiding van stedenbouwkundig bureau 
Rothuizen, heeft veel input opgeleverd voor het stedenbouwkundig masterplan en daarnaast ook 
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extra energie en inspiratie om samen de ontwikkeling inhoudelijk verder vorm te geven. Ook ten 
aanzien van het stedenbouwkundig masterplan voor De Vaandel verwachten we in het derde 
kwartaal van dit jaar een voorstel ter besluitvorming aan u voor te kunnen leggen.  


